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Protokoll 
Koosolekul osalesid: Marti Hääl, Lembit Kalev, Andres Tõnissoo, Annike Laving, Monika Sehver 

Tegevjuhtkonna esindajad: Riina Pill, Grete Klettenberg 

Koosoleku juhataja: Marti Hääl 
 

 
Päevakord: 

1. ERL komitee statuut 
2. Mitte spordiorganisatsioonid ERL liikmeskonnas 

3. RSK Ojaniidu avaldus ajutiseks liikmelisuse peatamiseks.  

4. MT Equestrian MTÜ sooviavaldus liituda ERL liikmeskonnaga 
5. 3V komitee ettepanek 

6. ERL üldkogu toimumise aeg ja koht 
7. SA Tallinna Ratsaspordikool teema 

 

 

Pp.1.   Peasekretär tutvustas koosolekul täiendatud komitee statuuti. Pärast arutelu otsustati 

ERL komitee statuut kinnitada koos täiendustega (avaldatud kodulehel). 

 

Pp.2.   Koosolekul arutati ERL liikmete üle, kellel ei ole spordiregistri ees kohustust esitada 

aruandeid ja seetõttu nende liikmed ei kajastu ratsaspordiga tegelevate harrastajate 

hulgas. Põhjuseks on äriregistris puuduv tegevusala - spordiga tegelemine. Juhatuse 

poolne seisukoht: teha nimetatud organisatsioonidele ettepanek lisada 

sporditegevus oma tegevusalade hulka. 

 

Pp.3.  Juhatus arutas RSK Ojaniidu avaldust liikmelisuse peatamise osas.  

ERL liikmelisuse peatamise võimalust ei ole põhikirja ega seaduse alusel 

lubatud. Ainuke variant tegevuse peatamiseks on avalduse alusel liikmeskonnast välja 

astuda.  

 

Pp.4.   Juhatus tutvus MT Equestrian MTÜ ERL liikmeks astumise avaldusega. Juhatus kinnitas 

MT Equestrian MTÜ ERL liikmeskonna hulka. 

 

Pp.5.  Juhatusele tutvustati kolmevõistluse komitee ettepanekut uue manageri nimetamise osas. 

Juhatus arutas esitatud kandidatuuri ning ootab juurde kandidaadi 

motivatsioonikirja ning nägemust ala arengust ja tulevikust.  

 

Pp.6.    Koosolekul arutati ERL üldkogu koosoleku toimumise aega ja kohta. Tegevjuhtkond tegi 

ettepaneku koosolek läbi viia mai teises pooles. Juhatus kiitis ettepaneku heaks. 

 

Pp.7.   Arutati SA Tallinna Ratsaspordikooli puudutavaid teemasid ning edasisi arenguplaane. 

Arutelu jätkub järgmisel juhatuse kooslekul. 

 

 

 

 

Protokollis Grete Klettenberg 


